
 

Αθήνα, 07/05/2020 

Ερώτηση  

 

Προς:  τον Υπουργό Υγείας 

  τον Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

   

Θέμα: «Παραγωγή διαφανών μασκών για βαρήκοους και κωφούς»  

Με δεδομένο ότι από Δευτέρα 4 Μαΐου 2020 είναι υποχρεωτική η χρήση μάσκας στα 

νοσοκομεία, τα ιατρεία, τα διαγνωστικά κέντρα, τα ασανσέρ, τα ΜΜΜ και τα ταξί η 

Ομοσπονδία Κωφών Ελλάδος ζητά την παραγωγή και διάφανων μασκών προς 

διευκόλυνση της επικοινωνίας των βαρήκοων και κωφών συνανθρώπων μας. 

Όπως επισημαίνεται, οι χειρουργικές μάσκες που χρησιμοποιούνται κατά κόρον ως μέτρο 

προφύλαξης για τον κορωνοϊό δυσχεραίνουν την επικοινωνία των κωφών και βαρήκοων 

πολιτών με το σύνολο των ακουόντων με τους οποίους έρχονται καθημερινά σε επαφή, 

αφού καλύπτουν το στόμα και παρεμποδίζεται έτσι η χειλεανάγνωση, αναγκαίο στοιχείο για 

την επίτευξη επικοινωνίας μεταξύ κωφών-βαρηκόων και ακουόντων. 

 «Θα θέλαμε να τονίσουμε ότι είναι σημαντικό οι μάσκες, σε έναν αριθμό εύλογο, να είναι 

διαφανείς, προκειμένου σε αυτές τις κρίσιμες συνθήκες για τη δημόσια υγεία να 

προστατευτούν όλοι ισότιμα και αποτελεσματικά, λαμβάνοντας υπόψη τις επικοινωνιακές 

ανάγκες κάθε κοινωνικής ομάδας, ειδικά σε μια περίοδο που η έγκαιρη ενημέρωση και η 

σωστή προφύλαξη σώζουν ζωές» αναφέρει η Ομοσπονδία. 

Με βάση τα παραπάνω και δεδομένου πως η χρήση μάσκας είναι ένα μέτρο που θα μας 

ακολουθεί για ένα μεγάλο χρονικό διάστημα στην καθημερινότητά μας, 

Ερωτώνται οι κκ Υπουργοί:  

1. Τι μέτρα θα λάβει άμεσα η Κυβέρνηση για τη διευκόλυνση της επικοινωνίας των 

κωφών και βαρήκοων συνανθρώπων μας και την ταυτόχρονη προστασία της υγείας 

τους σε χώρους που απαιτείται η χρήση μάσκας; 
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2. Υπάρχει πρόβλεψη για την παραγωγή διαφανών μασκών ώστε να αντιμετωπίζονται 

ισότιμα όλοι οι συνάνθρωποί μας; 

3. Υπάρχει πρόβλεψη για κάποια άλλη εναλλακτική εκτός των διαφανών μασκών 

προκειμένου να μπορέσουν οι συνάνθρωποί μας με προβλήματα ακοής με ασφάλεια 

να αντεπεξέλθουν στα νέα δεδομένα της καθημερινότητάς μας; 

 

 

Η ερωτώσα βουλευτής  

       

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 

 

 

 


